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Beslutande ledamöter 
Frida Trollmyr (S) (Ordförande) 
Anna Ljunggren (MP) (Vice ordförande) 
Haqvin Svensson (M) (Andre vice ordförande) 
Leif Göran Andersson (S) 
Wilfredo Salinas Yancunta (S) 
Natasa Radojkovic (L) 
Peter Arvebro-Sjöö (M) 
Marianne Norman (M) 
Staffan Appelros (SD) 
Rolf Hansson (SD) 
Banesa Martinez (V) 
Anders Andersson (V) 
Anna-Karin Bengtsdotter (S)  ersätter Ingela Andersson (S) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Jonathan Ahlse (S) 
Kanzada Nahren Abraham (S) 
Amanda Nordin (MP) 
Leakim Eventhén (L) 
Hans Åke Banke (M) 
Nichodemus Nilsson (SD) 
Edin Selimovic (SD) 
Johan Strandell (V) 
Kamal Haj-Khalil (V) 
 
Övriga närvarande 
Louise Strand (servicedirektör) 
Cecilia Antonsson (ekonomichef) 
Helén Nilsson (avdelningschef, stadsfastigheter) 
Marcus Christensson (avdelningschef, IT och digitalisering) 
Maria Johansson (avdelningschef, skolrestauranger) 
Niklas Sommelius (avdelningschef, kommuntjänster) 
Anna Elofsson (HR-chef) 
Johanna Malm (avdelningschef, kommunteknik) 
Jim Johannesson (nämndsekreterare) 
Annika Holst (personalföreträdare) 
Carina Scherman (personalföreträdare) 
Linda Tilly (personalföreträdare) 
Lova Rudin (personalföreträdare) 
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§ 58 Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2025 

SN-2024-773 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har i Riktlinjer för IT och digitalisering (KF 2021-03-31 § 100) fått i 
uppdrag att ta fram en flerårig utvecklingsplan utifrån förvaltningarnas behov. Inriktningen 
i planen kan sammanfattas med ett ökat fokus på kompetens och implementering jämfört 
med tidigare utvecklingsinsatser där nyetablering av teknologier har varit i fokus. IT- och 
cybersäkerhet har också en framträdande roll i utvecklingsplanen. För att förverkliga 
insatser och aktiviteter krävs en utökad ram som äskas separat i budgetskrivelsen. Den 
goda grund som byggts upp under åren i form av teknologier och digitaliseringskompetens, 
förutsätter att man i förvaltningarna tillförs eller frigör resurser åt verksamhetsnära 
digitalisering och ett ökat nyttjande av kommungemensamma plattformar och tjänster. 
Först då kan vi se de stora effekterna i staden, för såväl medarbetare som invånare. 
 
Beslut 
Servicenämnden föreslår att kommunstyrelsen godkänner utvecklingsplanen för IT och 
digitalisering 2025. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Marcus Christensson, avdelningschef för ITD, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Servicenämnden 
Serviceförvaltningens ledningsgrupp 
Avdelningschef för IT och digitalisering 

Beslutsunderlag 
• §46 SEN AU Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2025 
• Tjänsteskrivelse Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2025 
• Utvecklingsplan 2025 Kommungemensam IT och digitalisering 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2024-773 Utvecklingsplan för IT och digitalisering 
 

Omfattningen av verksamheten är mycket stor (årskostnader överstigande 300 Mkr) och extremt 
verksamhetskritiskt. Verksamheten har under många år varit underinvesterad och kan – rätt 
utformad – ge stöd för att kraftfullt rationalisera stadens verksamhet. Föreliggande plan är den 
andra i sitt slag och har utvecklats i rätt riktning i jämförelse med föregående som var mer allmänt 
hållen. Vi anser att planen behöver utvecklas under kommande år och konkretiseras med 
exempelvis följande: 

• En analys av nuvarande resurser ställt mot verksamhetens baskrav och möjliga 
effektiviseringar. Hur skulle en mer offensiv satsning se ut ur ett 
effektiviseringsperspektiv? Vilka avvägningar och restriktioner föreligger? Hur skulle en 
tidslinje se ut? 

• Uttalande om IT-säkerhetens status och satsningar framåt kopplat till kostnadsaspekter. 
• Kritiska faktorer för genomförande. 

 
  
Servicenämnden 2024-06-18 
 

 

Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M) 

 

Med instämmande av 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M)  Armina Gunic (M) 
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